
Jaarverslag MR-HF 2022-2023.  

Het schooljaar 2022-2023 was het eerste volledige schooljaar voor de deelraad MR 

HF. Omdat er ook veel nieuwe leden aantraden was het af en toe even zoeken v.w.b 

de te bespreken onderwerpen (wat ligt er bij de GMR en wat ligt er bij de deelraad?), 

de organisatie en de vergaderprocedure.  

Terugkijkend hebben we ons er samen goed doorheen gewerkt.  

De meest opvallende onderwerpen die aan de orde zijn gekomen naast de 

terugkerende zaken als formatieplan, PTA, examenreglement, schoolgids, 

schoolkosten en vrijwillige ouderbijdrage zijn:  

-De invoering van een bespreekzone bij de overgangsvergadering en een nieuw 

protocol ‘einde schooljaar voor alle klassen en aangepaste bevorderingsnormen  

klas 1-2. Met deze stukken is ingestemd met de kanttekening dat de gang van zaken 

aan het begin van het schooljaar 2023-2024 wordt geëvalueerd. 

-De voorlopige evaluatie van de tweejarige brugklas met toetsing op twee niveaus.  

Ook dit onderwerp komt begin schooljaar 2023-2024 opnieuw aan de orde.  

-Een herzien leerlingenstatuut.  

-De introductie van een time-out ruimte als invulling van de middelen die beschikbaar 

komen voor de collectieve werkdrukverlichting.  

-Covid-maatregelen / NPO bijwerken. Hopelijk voor het laatst op de agenda.  

-De (versterking van de) relatie van zowel de oudergeleding als de leerlinggeleding 

met de achterban. Ten aanzien van beiden worden in het schooljaar 2023-2024 

vervolgstappen gezet.  

In het voorjaar zijn er verkiezingen geweest voor de MR HF.  

De leerlingen Celine Pham en Cas Dekker zijn beiden met een VWO-diploma van 

school vertrokken. Vanaf deze plaats feliciteren wij hen met dit mooie resultaat en 

wensen hen een gelukkige en succesvolle toekomst.  

Noémie Sarkisjan (HAVO-4) heeft op basis van de in 2022 gehouden verkiezingen de 

voor haar beschikbare zetel aanvaard. De tweede zetel voor de leerlinggeleding is na 

tussentijdse verkiezingen toegewezen aan Zouhair Adhimine (VWO-4).  

Pascalle Bouwmeester (OG) heeft na rijp beraad besloten haar zetel beschikbaar te 

stellen. We bedanken Pascalle voor haar betrokkenheid en inzet.  

Deze zetel is op basis van de in 2022 gehouden verkiezingen aanvaard door 

Clementine Schuurman.  

Anita de Jong (OOP) heeft aan het einde van het schooljaar een andere baan 

gevonden. We gaan haar kennis van het reilen en zeilen binnen de school missen.  

Haar plaats wordt ingenomen door Jeffrey Slopsma. Hij was de enige kandidaat bij 

de uitgeschreven verkiezingen.  

We wensen de nieuwe MR leden een interessant en vruchtbaar MR jaar toe.  

Voortbouwend op wat we dit jaar hebben geleerd gaan we volgend schooljaar een 

paar verbeterstappen zetten. Denk hierbij o.a. aan het aanleveren van betere 

stukken aan de MR. Hierbij ligt de bal zowel bij de directie als bij de PMR.  

Rob Visser 

 


